
Geachte mevrouw Kippersluis, 

 

Wij hebben de brief voor omwonenden en ondernemers met betrekking tot de werkzaamheden in 

het Reinaldapark inmiddels ontvangen en zijn u daar dankbaar voor. 

Toch hebben wij een aantal opmerkingen; hieronder treft u die aan: 

 

Kaalslag: 

Volgens de brief starten de werkzaamheden op 9 maart as. Op die dag worden er ook 139 bomen 

gekapt. Daarnaast worden de struiken weggehaald(op het Monumenteiland!). Graag horen we van u 

hoe het terrein er daarna uit zal zien en of er sprake van is, dat bij sterke wind verstuiving zal kunnen 

optreden. In dat geval zouden we graag een voorziening gepland hebben om dat tegen te gaan. De 

ervaringen met het terrein tussen Schipholweg en Kennemer Gasthuis staan nog helder op het 

netvlies. Ook het aanzicht zal niet prettig zijn, ondermeer door papier, plastic en ander windgevoelig 

materiaal. 

 

Voorzorgmaatregelen: 

De grootste angst echter is de verontreiniging die vrijkomt bij de werkzaamheden. In uw brief schrijft 

u over schadelijke damp, die mogelijk vrijkomt. Op de borden echter is sprake van 

kankerverwekkende stoffen, verontreinigde grond en een verbod om ter plaatse te roken, eten of 

drinken… Het uitsluitend plaatsen van hekken en waarschuwingsborden lijkt ons nauwelijks genoeg. 

Adequaat toezicht en controle lijkt ons meer op zijn plaats. Vervolgens zouden we graag willen weten 

wat de risico’s zijn voor de (directe) omgeving. Als deze stoffen en dampen zich verspreiden is er een 

aanmerkelijk risico, dat bewoners en bezoekers in aanraking komen met dit gevaarlijke materiaal.  

Een meting achteraf lijkt ons het dempen van de put als het kalf verdronken is… Wij verzoeken u dan 

ook om ons een beeld te geven van de risicosituatie, uw mening te geven omtrent het regelmatig 

doen van metingen en die uitkomsten dan met ons te delen, alsmede het instellen van min of meer 

permanent toezicht. Tenslotte is de volksgezondheid hier in het geding. 

Er wordt langs het terrein gewandeld, honden worden er uitgelaten, kinderen fietsen en spelen daar. 

Het omtrekken van een of meerdere hekken heeft nu al plaatsgevonden en het lijkt slechts een 

kwestie van tijd voordat men het gebied betreedt om te crossen, de hond uit te laten, of zelfs op 

zoek te gaan naar ´spannend´ materiaal. 

 

Overleg: 

Gezien de ernst van de situatie, de duur van de werkzaamheden en de daaraan verbonden risico´s 

stellen wij voor om voorlopig een periodiek overleg in te stellen, zodat iedereen op een zo goed 

mogelijke wijze is geïnformeerd en er snelle beslissingen kunnen worden genomen indien 

noodzakelijk. We denken aan een interval van twee á drie weken. Indien op een later tijdstip de 

interval ruimer zou kunnen worden, zou dat aldus kunnen worden doorgevoerd. 

De ervaringen met andere projecten hebben aangetoond dat hierdoor een veel betere communicatie 

zal plaatsvinden – en daar is momenteel erg veel behoefte aan…  

Als bijkomend effect zal door ‘kruisbestuiving’ wellicht een nog beter resultaat geboekt kunnen 

worden en daar zijn alle partijen beter mee af. 

 

Monument: 

Tenslotte zouden wij op een dergelijk overleg ook de werkzaamheden rondom het monument en het 

tijdspad kunnen monitoren, zodat we de garantie hebben dat de herdenking op 4 mei onbelemmerd 

doorgang kan vinden. 

In afwachting van uw berichten, verblijven wij, met vriendelijke groet, 

 

Edwin Hein (voorzitter wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder) 

 

Bernard Felix (secretaris a.i. wijkraad Parkwijk-zuiderpolder) 



 

 


